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Interoelacia

w imieniu mieszkaicow wloctawka, zwracam siq 2 prosbA o przeanalizowanie moiliwosci

instalacji dodatkowego o6wietlenia pruy przej(ciach dla pieszych znaidujqcych siq na ul'

Budowlanych. Po przeprowadzonym remoncie tei ulicy, przej(cia dla pieszych z wysepkami po

zmroku sQ niedoJwietlone, przez co stwarzaiE zaBroienie dla uiytkownik6w ruchu drogowego.


